
Jedna surova istina i  prosto neverovatno da niko drugi  ne prica  o  ovome.  Jos  neverovatnije  je  da se

fudbalska javnost konacno ne trgne nakon svega ovog sto se dogadja&#8230;uporedite samo kvalifikacije

sa Anticem i ove sada, kakva je onda bila atmosfera i koliko smo svi bili optimisti, a gle ovo sada..ni ne

gledamo utakmice, kladimo se na Ruse, reprezentativci otkazuju u sred kv8;jfikaciia&#a230lkako smo sao

jadni i bedni kada dopustamo da se sve ovo desava i ne radimo nista. Bravo za tekst&#8230;
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